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Tisztelt Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság! 

 

A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság legutóbbi márciusi rendes ülésén 

elnök úr tájékoztatást kért a 2023. évben történt Üllői úti növényültetéssel kapcsolatosan. 

Szakirodánk a kért projektről, munkálatokról információval nem rendelkezett, sem az 

előkészítésben, sem a kivitelezésben nem vett részt. 

A növényültetést a Feszofe Nonprofit Kft. hajtotta végre, mely az alábbi nyilatkozatot tette: 

 

 

 „Tavaly az Üllői út Ferenc körúttól a Nagyvárad térig húzódó, páratlan oldali szakaszán lévő 

150 darab sorfák körül kialakított, szegéllyel elhatárolt zöldfelületek közül (továbbiakban: 

kazetta) 50-be 3x140 db növény (Geranium sanguineum, Hypericum calycinum, Vinca major) 

ültetésével bíztak meg bennünket. Ezeknek a kiválasztására személyes bejárás során került sor, 

melyen Torzsa Sándor, Takács Zoltán és Árva Péter képviselők is részt vettek. A meghatározásnál 

figyelembe vették a Közép-Ferencváros csatlakozó utcáit is, hiszen az innen érkező kutyások 

előszeretettel veszik használatba ezeket a zöldfelületeket. 

Az ültetés előtt elvégeztük a felső, szennyezett réteget leszedését, fellazítottuk a talajt, majd 

elültettük a növényeket, majd a kazetták végül mulcs terítést kaptak. Sajnos tapasztaltuk a tavaszi 

ellenőrzés során, hogy a növények jelentős része a locsolás ellenére kipusztult. A kazetták nagy 

részében ismét felhalmozódott a szemét és a kutyaürülék, valamint a lomb. A hiányzó növényeket 

hamarosan pótoljuk és az átadásra a kazettákat rendbe rakjuk. 

 

Tapasztalatunk alapján a telepített talajtakaró évelő növények sajnos nem váltak be, erősebb 

cserjék (legalább egy 40-60 cm magas, konténeres) alkalmazását javasoljuk a jövőben.” 

 
Kérjük tájékoztatásunk szíves elfogadását. 

 

 

Budapest, 2024. április 

 

Tisztelettel:  

 

Szili Adrián s.k. 

irodavezető 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


